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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim odbytego dnia 21 maja 2025 r. w Urzędzie Miejskim                         
w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 800, a zakończono o godz. 910  
 

Komisja Budżetu i Finansów w składzie: 

1)  Wiese Ewa – Przewodnicząca Komisji, 
2)  Blejder Katarzyna, 
3)  Kucharski Jacek, 

4)  Wróblewski Józef - nieobecny. 
 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1)  Marciniak Natalia - Burmistrz  

2)  Husarek Marta – Zastępca Burmistrza 
3)  Gustyn Piotr – Skarbnik 

4)  Chodera Katarzyna – Kierownik Referatu RGIiGK 
 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji. Następnie przedstawiony został porządek posiedzenia.   

 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Zmiany w WPF. 
2. Zmiany w budżecie na 2025 r. 

3. Zmiana uchwały w sprawie dopłaty do ceny wody dla                      
odbiorców usług.    

4. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia                               
Krajeńskiego. 

5. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Kamień                  

Krajeński za 2024 rok. 
6. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego 

za 2024 rok.  

7. Pozostałe projekty uchwał. 
 

II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

   III.    Zapytania i wolne wnioski.      

 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 

Ad.I.1. Zmiany w WPF. 

 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe 

zgodnie z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 

2025.  

Planowane na rok 2025 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynoszą:  

- dochody ogółem – 60.582.687,22 zł,   

- wydatki ogółem – 63.984.357,20 zł,  

W uchwale tej nastąpiło zwiększenie deficytu o kwotę 150.000,00 zł i wynosi 

3.401.669,98 zł.  

Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób:  

- kredytami w kwocie 1.150.000,00 zł,  

- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunkach budżetu, wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach,                   

- w kwocie 1.336.201,58 zł, w tym:  

- z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych kwota 1.000.000,00 zł,  

- środki z Funduszu Przeciwdziałania Covid 19 otrzymane w 2022r.                       

w ramach konkursu "Rosnąca odporność" kwota 241.849,51 zł,  

- środki KPO otrzymane na zadanie "Utworzenie miejsc opieki dla dzieci do 

lat 3 - budowa żłobka w Kamieniu Krajeńskim" kwota 11.349,20 zł, 

- wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych za rok 2024 kwota 

48.360,47 zł,  

- z tytułu opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 

hurtowym za rok 2024 kwota 34.642,40 zł,  

- Przychody jst z wynikających z rozliczenia środków określonych w art.              

5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 

finansowanego z udziałem tych środków. Dotyczy to następujących środków:  

- niewykorzystane środki z programu Fundusze Europejskie na Rozwój 

Cyfrowy 2021-2027 (FERC) dotyczy projektu "Zwiększenie 

cyberbezpieczeństwa Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim" kwota 

115.468,40 zł,  

- Nadwyżki z lat ubiegłych w kwocie 800.000,00 zł, (zwiększenie                           

o 150.000,00 zł.) 

 

Brak dyskusji.  
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Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie               

3 głosami za.       

 

Ad.I.2. Zmiany w budżecie na 2025 r. 

 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach                        

w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach. 

  

Brak dyskusji.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                 

3 głosami za.      

 

Ad.I.3. Zmiana uchwały w sprawie dopłaty do ceny wody dla                      

odbiorców usług.    
  

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Poinformował, że w uchwale Nr X/61/2024 Rady Miejskiej           

w Kamieniu Krajeńskim z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie dopłaty do ceny 

wody dla odbiorców usług zmieniony został § 1 gdzie określona została nowa 

wysokość dopłaty w wysokości 0,30 zł (było 0,46 zł) netto plus obowiązujący 

podatek VAT do każdego 1 m3 wody dla Grupy taryfowej 1 i Grupy taryfowej 

2. Zmiana ta spowodowana jest zmianą ceny wody w Grupie taryfowej                    

1 i 2 w okresie od 13 do 24 miesiąca obowiązywania nowej taryfy                          

w wysokości 5,87 zł (było 6,03 zł) netto plus obowiązujący podatek VAT dla 

każdego 1 m3 wody dla Grupy taryfowej 1 i Grupy taryfowej 2, na podstawie 

zatwierdzonej decyzji Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej    

w Gdańsku Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie nr 

G.RZT.70.1.8.2024.MW.7 z dnia 29 kwietnia 2024 r. W związku z tym, aby 

utrzymać cenę wody po dopłacie na dotychczasowym poziomie postanowiono 

jak powyżej. 

 

Brak dyskusji.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                 

3 głosami za.  

 

Ad.I.4. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia 

Krajeńskiego. 

 

Przedstawienia raportu o stanie gminy dokonała Pani Burmistrz 

Natalia Marciniak.   



4 
 

W raporcie zaprezentowane zostały najważniejsze, aktualne dane                

o sytuacji w gminie Kamień Krajeński, od liczby mieszkańców, przez budżet, 

po realizację uchwał i sprawozdania z realizacji zadań, do których gmina jest 

zobowiązana. 

Obowiązek sporządzenia raportu o stanie gminy wynika z art. 28aa 

ustawy o samorządzie gminnym. Raport obejmuje podsumowanie 

działalności Burmistrza Kamienia Krajeńskiego w roku 2024,                                

w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy. 

 

W przedmiotowym puncie zwrócono uwagę na problem demograficzny    

i konsekwencje z tego wynikające.  

Komisja jednogłośnie 3 głosami za udzieleniem wotum zaufania 

Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego.      
 

Ad.I.5. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Kamień                    

Krajeński za 2024 rok. 

 

Przedstawienia sprawozdania finansowego Gminy Kamień Krajeński za 

2024 rok dokonał Skarbnik Pan Piotr Gustyn.  

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku                    

o samorządzie gminnym, do wyłącznej właściwości rady gminy należy m.in. 

uchwalanie budżetu gminy, rozpatrywanie sprawozdania z wykonania                 

budżetu oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium z tego tytułu. 

Z kolei w myśl art. 270 ust. 4 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku               

o finansach publicznych, organ stanowiący jednostki samorządu                           

terytorialnego rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe jednostki            

samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu,             

w terminie do dnia 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym. 

 

Radna Pana Katarzyna Blejder nawiązała do spraw związanych                    

z obronnością i zarządzaniem kryzysowym pytając ile agregatów 

prądotwórczych gmina planuje zakupić. 

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że prawdopodobnie       

3 agregaty. Ma być to sprzęt, który zapewni funkcjonowanie gminy przez                

3 dni. 

 

Radna Pani Katarzyna Blejder zapytała czy gdyby miała miejsce np. 

taka nawałnica jak w 2017 roku i ucierpiałaby duża firma to czy będzie 

można w ramach pomocy z tego skorzystać.  
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Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że tak, od tego jest 

zarządzanie kryzysowe.    

 

Wobec braku dalszej dyskusji Komisja jednogłośnie 3 głosami za 

zatwierdzeniem sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                     

z wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński za 2024 rok. 

Ad.I.6. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego za 
2024 rok.  
 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku                   

o samorządzie gminnym, do wyłącznej właściwości rady gminy należy m.in. 

uchwalanie budżetu gminy, rozpatrywanie sprawozdania z wykonania                 

budżetu oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium z tego tytułu. 

Z kolei w myśl art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku               

o finansach publicznych, nie później niż dnia 30 czerwca roku następującego 

po roku budżetowym, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 

podejmuje uchwałę w sprawie absolutorium dla zarządu po zapoznaniu się z: 

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego; 

2) sprawozdaniem finansowym; 

3) sprawozdaniem z badania sprawozdania finansowego, o którym mowa            

w art. 268; 

4) opinią regionalnej izby obrachunkowej, o której mowa w art. 270 ust. 2; 

5) informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego; 

6) stanowiskiem komisji rewizyjnej. 

 
Brak dyskusji.   

 

Komisja jednogłośnie 3 głosami za udzieleniem absolutorium                   

Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego. 

Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

Brak innych spraw organizacyjnych.  

 

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Radny Pan Jacek Kucharski odniósł się do modernizacji chodnika przy 

ul. Dworcowej w Kamieniu Krajeńskim. Wykonuje to firma zewnętrzna, która 

wygrała przetarg. Zwrócił uwagę, że z jednej strony przy ul. Podgórnej 

wykonane zostało zaniżenie chodnika. Taką potrzebę zgłaszali mieszkańcy, 

ponieważ jest tam przejście dla pieszych. Korzystając z okazji, że firma 

prowadzi jeszcze prace radny zapytał czy jest możliwość wykonania takiego 
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zaniżenia po drugiej stronie przy przejściu dla pieszych. Podkreślił, że 

podobna sytuacja jest przy przejściu dla pieszych przy kościele w Kamieniu 

Krajeńskim, przy którym są wysokie krawężniki. Radny podkreślił, że nie 

musi być to w tym roku, ale poprosił, aby o tym pamiętać.   

 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała czy coś wiadomo               

o ul. Spacerowej w Dąbrówce.  

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że na razie trzeba się 

wstrzymać. Sporo środków zostało dołożonych do żłobka. Realizowane będą 

również inne inwestycje. Trzeba zobaczyć jaka będzie sytuacja finansowa. Na 

chwilę obecną nie ma żadnych deklaracji.  

 

Następnie wywiązała się dyskusja na temat problemu z pojemnikami 

na odzież m.in. w Dąbrówce, Zamartem i Kamieniu Krajeńskim. Zwrócono 

uwagę, że mieszkańcy z sąsiednich gmin przywożą odzież do tych 

pojemników. Jest tego dużo i robi się bałagan.   

 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zgłosiła również konieczność 

przeprowadzenia remontu drogi powiatowej na odcinku Duża Cerkwica – 

Dąbrówka. Podkreśliła, że w chwili obecnej robi się dziura na dziurze.  

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że po komisjach 

będzie rozmawiała z Dyrektorem Zarządu Drogowego i przekaże tę sprawę 

oraz sprawę wykonania zaniżenia chodnikowego przy przejściach dla 

pieszych, o których mówił radny Pan Jacek Kucharski.   

 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała także kiedy odbędą 

się dożynki gminne. 

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że 6 września                  

w Dąbrowie.  

 

Radna Pani Katarzyna Blejder poprosiła Panią Burmistrz, aby 

przypomniała Dyrektorowi Zarządu Drogowego sprawę dziur w pobliżu 

kościoła w Płociczu (po lewej stronie jadąc do Kamienia Krajeńskiego). 

 Zapytała również czy coś wyjaśniło się odnośnie ściągania zaległości                

w czynszach za mieszkania komunalne.   

 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że to nie jest prosta sprawa. 

Trzeba się temu przyjrzeć.   
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Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że porozmawia w tej 

sprawie z Panem Mecenasem.  

 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała o właz w WDK                  

w Dąbrówce, który trzeba było poszerzyć w związku z wymianą pieca. W tej 

chwili dzieci wychodzą na zewnątrz i jest to niebezpieczne, ponieważ właz nie 

jest odpowiednio zabezpieczony.   

 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

przekazała wytyczne dotyczące tego co ma zostać tam zrobione. Właz również 

miał zostać wykonany. Pani Kierownik będzie monitować w tej sprawie.   

 

Radna Pani Katarzyna Blejder zapytała czy Dzień Dziecka odbędzie się 

31 maja nad jeziorem Mochel. 

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że 30 maja.  

 

 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Kamień Krajeński, dnia 21 maja 2025 r.   

  

Przewodnicząca Komisji                                                                   

/-/ Ewa Wiese 


